



faurecia

Coagent
好帮手电子 

InterChina Partners assisted Faurecia on the acquisition of Jiangxi Coagent, a Chinese in-car infotainment and technology company.

France's Faurecia announced on 19th July, 2017 that it had taken a majority share in Chinese company Jiangxi Coagent Electronics for a total investment of 1.45 billion RMB.

Faurecia, an automotive parts manufacturer founded in 1997. It has grown to become a major player in the global automotive industry. As a leader in its three areas of business, the Group is backed by a R&D and production network with sites in 35 countries. It is the preferred partner of the world's largest automakers, which value its operational excellence and technological expertise.

Jiangxi Coagent, a private Chinese company specialized in infotainment and interior electronic solutions, including the integration of digital displays and HMI technologies. The company is a leader of infotainment solutions in both OEM and aftermarket in China. It employs 1,300 people including more than 300 engineers and is seeing a strong growth in sales, which has reached 148 million euros in 2016 and is anticipated to rise to 270 million euros by 2019.million euros.

InterChina served as one of Faurecia's advisors in this transaction. Our Role in this transaction was focused on identification of the target, origination of the transaction and supporting the shareholder negotiations.





faurecia

Coagent

好帮手电子

佛吉亚宣布收购江西好帮手电子科技有限公司，英特华为佛吉亚集团顾问之一。

法国公司佛吉亚在2017年7月19日宣布已经控股江西好帮手电子科技有限公司。其总投资为14.5亿元人民币。

佛吉亚成立于1997年，是一家法国汽车零件供应商。今天佛吉亚已经成长作为一家占据业界领先地位的跨国企业，其在35个国家设置了320个分支机构（主要包括研发中心和生产部门）。现在的佛吉亚被认为是技术创新的领先者，是全球各大汽车制造商优先选择的合作伙伴。

江西好帮手电子科技有限公司是一家中国私营企业，致力于车载娱乐信息系统及汽车内饰电子产品方案，涉及数字显示器及人机界面技术的整合。公司下辖近1300名员工，其中300多人为工程师。江西好帮手电子科技是中国各大汽车制造商的供货商，正致力于提升其产品销量。2016年，公司销售额高达11.5亿元（约合1.48亿欧元）。据估计，截止至2019年，该公司的销售额将高达21亿元（约合2.7亿欧元）。

英特华是佛吉亚集团在该项交易中的顾问之一。我们的服务内容包括寻找潜在收购对象、发起交易和协助股东谈判。

